
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže 
konané dne 23.listopadu 2017 ve Studánce 

 
Účast:  A.Míček, F.Čurka, Ing.P.Nutil, , K.Fišpera, I.Zapletalová, Ing.P.Myslivec, 
Bc.K.Šroubová, J.Šmejkal, A.Ardeleanu, Mgr.J.Valíčková, Ing.V.Svoboda,  
 
Omluveni:  Obec Ctiboř (pověření k zastupování p.Čurka) 
Nepřítomni: Zástupci městyse Chodová Planá a obce Chodský Újezd 
Hosté:  Ing.A.Jágl – ředitel Vodakva, a.s., Karlovy Vary 
             Mgr.J.Soulek – místopředseda VSOZČ Karlovy Vary 
 
Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda F.Čurka.  
 
Program:  
1) Zahájení, schválení programu 
2) Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy 
3) Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 
4) Rozpočet VSO na rok 2018 
5) Různé  
 
Navržený program jednání členské schůze byl jednomyslně schválen.  
 
2)   Kontrola usnesení ČS ze dne 20.6.2017, zpráva o činnosti předsedy 
 

Usnesení č.227b     - stanovení auditora hospodaření za rok 2017    - s auditorem projednáno 
Usnesení č.230       - změna směrnice o zadávání veřejných zakázek - opravena dokumentace 

Zpráva o činnosti předsedy VSO: 

- Předaudit hospodaření VSO 
- Inventarizace majetku VSO k 31.12.2017 
- Prodloužení půjčky VODAKVĚ a.s. Karlovy Vary 
- Nabídka p.Jandíka na odkoupení účelové komunikace Svobodka 
- Vklad zařízení Svatá Anna do VSOZČ 
- Napojení tlakové kanalizace Svobodka na TK ÚV Svobodka – Tachov 
- Organizace členských schůzí 

 

Usnesení číslo 231: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o kontrole 
usnesení a o činnosti předsedy VSO. 

Hlasování:  Pro   12    , Proti   0   , Zdržel se  0 



 

3)  Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 

Informaci o stavu majetku VSO a plánech jeho rozvoje podal Ing.Jágl, ředitel provozní 
společnosti. 

- Příprava vybudování ultrafiltrace na ÚV Svobodka, výstavba v průběhu r.2018. 
Plánované náklady 21 mil.Kč (18 mil.filtrace a 3 mil. Úprava chemického 
hospodářství) 

- Proběhla sanace potrubí Ch.Planá – Planá nástřikem vnitřních stěn  
- Připravuje se přílož potrubí DN 80 v délce cca 1 km u Jadruže, tím bude vyřazeno 

z užívání cca 8 km potrubí DN 400 a dojde k plánovanému dosažení kvality vody. 
- Dlouhodobě se připravuje propojení vodních zdrojů Žlutice – Milíkov – Svobodka. 

Jedním z cílů je i odstavení ÚV Milíkov. 

Usnesení číslo 232: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informace o 
stavu a plánech rozvoje majetku VSO. 

b) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje PROTOKOL o 
vkladu majetku VSO Halže „Planá, Svatá Anna – vodovod, kanalizace a ČOV“ 
do správy a hospodaření VSOZČ Karlovy Vary. 

Hlasování:  Pro    12    , Proti  0    , Zdržel se  0 

 

4. Rozpočet VSO na rok 2018 + Středně dobý rozpočtový výhled a prodloužení 
pújčky 

Komentář k návrhu rozpočtu podal předseda DSO. Současně byl předložen k projednání i 
rozpočtový výhled do roku 2020. Předseda VSO navrhl prodloužení půjčky Vodakvě, a.s., 
ve výši 500 tis. Kč do 31.12.2018. K písemným podkladům nebyly připomínky. 

Usnesení číslo 233: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje rozpočet svazku na rok 
2018 jako vyrovnaný ve výši 249 000,- Kč  

b) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Střednědobý výhled 
rozpočtu VSO do roku 2020. 

c) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje prodloužení poskytnuté 
půjčky Vodakvě, a.s., Karlovy Vary, ve výši 500 tis.Kč do 31.12.2018. 
 

Hlasování:  Pro  12     , Proti   0   , Zdržel se  0 

5.  Různé 



K.Fišpera navrhl využít část prostředků z plánovaného přebytku hospodaření svazku na 
charitativní účely – konkrétně Hospic Sv.Jiří Tachov. Po diskusi se členové sjednotili 
v názoru, že je vůle příspěvek poskytnout do výše 30 000,- Kč, za předpokladu, že 
nebudou porušena rozpočtová pravidla.  
Ing.Jágl nabídl pomoc a součinnost při realizaci uvedeného záměru. 

Usnesení číslo 234: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže ukládá předsedovi VSO 
prověřit podmínky pro poskytnutí finančního daru Hospici Sv.Jiří Tachov. 

b) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje poskytnutí 
příspěvku Hospici Sv.Jiří Tachov ve výši 30 000,- Kč s podmínkou, že nedojde 
k porušení zákona o rozpočtových pravidlech. 

 

Hlasování:  Pro   12    , Proti  0    , Zdržel se  0 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                            František Čurka 
                                                                              Předseda VSO 


